




Foreword 

I like to travel around the world, but more so, I prefer to visit museums around the world. As I 
view objects of daily use from people of different races, different languages, different time peri-
ods and different regions, I silently gain insights about life and greatness of humankind through 
these artifacts depicting historical development.
 
The Chinese Historical Society of America in San Francisco is one such museum, one which is 
rich with artifacts that record the immigration history of Chinese Americans. The San Francisco 
Guzheng Music Society is honored to host our 37th Annual Concert “Immigration Story” - third 
of our series at this museum. We will perform in front of the exhibits here, in praise of those who 
have come before us and the contributions they have made.
 
We all come from different backgrounds, each with our own stories. This concert is designed to 
enable an exchange between performers and audiences, to ask questions freely and give each 
other words of encouragement. In this way, we cherish our own immigration path, as well as the 
paths that our present and our future will take us.
 
Chinese culture has been continuously evolving for thousands of years. We are very honored to 
be a part of this cultural experience!
 
Weishan Liu, Artistic Director
San Francisco Guzheng Music Society

感言
                                                                                      

我喜歡到世界各地旅行，我更喜歡到各地的歷史博物館參觀。在那些不同種族、
不同語言、不同時期，不同地域人們的生活用品，文物中，在那些精湛的記載著
歷史發展的藝術品中，我默默的體會著生命的信息，人類的偉大！

舊金山美國華人歷史博物館就是這樣一個記載著華人移民歷史的博物館。我們今
天有幸在這裡舉辦“移民故事”音樂會系列之三（既古箏樂團37週年音樂會）將
在各不同展品前面演奏、演唱，歌頌我們的前輩。歌頌他們為後人做出的貢獻！

我們，有著各自的奮鬥經歷，有著各種不同的背景和感人的故事。這次音樂會的
目的就是演員和觀眾互相交流，互相鼓勵，從而更加珍惜我們的現在與未來。

中國文化幾千年生生不息，從沒有間斷過。讓我們感到榮幸的是：我們——美籍
華人，是繼承和發揚的其中一員！
                                                                             
劉維姍




















